
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 9. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 510
På baggrund af ministerens svar på SUU alm. del spørgsmål 265, hvor ministeren 
vurderer, at ”vi skal værne om vores sundhedspersonales dyrebare tid, og at vi skal 
være meget varsomme med at pålægge dem krav om bureaukratiske registreringer”, vil 
ministeren da redegøre for, om ministeren mener, at det er relevant at lade drikkevarety
per med forskellig alkoholstyrke være en faktor ved udarbejdelsen af den kommende 
alkoholhandleplan?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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